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Bir babanın, kızları için bulunduğu özverilerin derin bir ıstıraba dönüşmesini anlatan Goriot Baba, para, güç ve umarsızlığın doğurduğu “burjuva trajedisi”ne iki farklı açıdan yaklaşır. Bir yandan, Goriot, iyi evlilikler yapmış ama gırtlağına kadar borca batmış kızlarının isteklerini karşılayabilmek için yoksulluğa düşer; öte yandan yoksul ve dürüst genç Rastignac giderek hırslarına yenilir, Goriot’nun kızlarından birinin çekiciliğine kapılarak para ve başarı hummasına tutulur.

W. Somerset Maugham’ın “gelmiş geçmiş en büyük romancı” dediği Balzac’ın bu romanı, gerçekçilik akımının başyapıtı sayılır. Yalnızca ilginç baba tipiyle değil, anlatımdaki ustalığı ve öteki kahramanlarıyla da dünya edebiyatının kült romanları arasında yer alan Goriot Baba, Balzac’ın “İnsanlık Komedyası” adlı anıt yapıtının ilk kitabıdır.

Indem er erklärt, dass die Hingabe eines Vaters an seine Töchter zu einem tiefen Leiden wird, nähert sich Goriot der “bürgerlichen Tragödie” von Geld, Macht und Verzweiflung aus zwei verschiedenen Perspektiven. Auf der einen Seite gerät Goriot in Armut, um den Wünschen seiner Töchter zu entsprechen, die gute Ehen geschlossen haben, auf der anderen Seite wird der arme und ehrliche junge Rastignac nach und nach von seiner Gier aufgefressen und fühlt sich vom Charme einer von Goriots Töchtern und dem Erfolg von Geld und Erfolg angezogen.



W. Somerset Maughams “der größte Schriftsteller aller Zeiten”, sagte Balzacs Roman, das Meisterwerk der Realismusbewegung. Goriot Baba, der nicht nur eine interessante Vaterart, sondern auch Ausdrucksbeherrschung und andere Helden und Kult-Romane der Weltliteratur besitzt, ist das erste Buch von Balzacs “Human Comedy” -Monument.

 

Explaining that a father’s devotion to his daughters turns into a profound suffering, Goriot approaches  the “bourgeois tragedy” of money, power, and despair from two different perspectives. On the one hand, Goriot falls into poverty in order to meet the wishes of his daughters who have made good marriages, on the other hand the poor and honest young Rastignac is gradually eaten up to his   greed and is attracted to the charm of one of Goriot’s daughters and to the success of money and success.

W. Somerset Maugham’s “the greatest novelist ever,” said Balzac’s novel, the masterpiece of the realism  movement. Goriot Baba, who is not only of an interesting father type but of mastery of expression and other heroes and cult novels of world literature, is the first book of Balzac’s “Human Comedy” monument.
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